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Kerktoren 
Er is overeenstemming over de aankoop van de toren, dat wordt nu verder uitgewerkt.  

Het verplaatsen van de locatie voor het opbaren van overledenen wordt in overleg met de 
dorpsraad bepaald. 

Vraag/opmerking: 
De bergingen horen niet op de begraafplaats. 

Antwoord 
De burgemeester zegt toe dat hij in contact treedt met het kerkbestuur over de gronden van de 
begraafplaats. De gemeente gaat hier niet over, maar wil hier wel het gesprek over aangaan met 

het kerkbestuur. 

Vraag/opmerking: 

U geeft aan dat er een afspraak met de verkoper gemaakt is over het luiden van de kerk bij 
tradities. Over welke tradities gaat dit? 

Antwoord 
De afspraken worden vastgelegd in het reglement van VVE. Denk aan het luiden van de klok bij 
een overlijden, tijdens de kermis, carnaval en schuttersfeest. 

Woningbouw  
Er zijn 3 plannen die door particulieren opgepakt kunnen worden. Op 19/20 februari is er een 
informatieavond over de woningbouw van de familie Messing. De plannen worden met de 
dorpsraad verder besproken. Het tempo wordt nog verder bepaald, net als welke woningen er goed 
passen in Azewijn. 

Met 1 initiatiefnemer zijn we in gesprek om te komen tot verwerving door de gemeente 
Montferland. Als dit gaat gebeuren hebben we als gemeente meer regie op tempo en vraag. Met de 
derde initiatiefnemer staat binnenkort een afspraak om te spreken over zijn plannen. 

Bedrijventerrein 
Voor het bedrijventerrein zijn we in de afrondende fase. De wethouder geeft aan terug te komen 
met het bestemmingsplan.  

Vraag/opmerking 
Ik vind het een verrommeling van de hele omgeving van de Gendringseweg. Er komt een nieuw 

akkerbouw bedrijf aan de Eerlandsestraat. Bewoners van de Gendringseweg, voelen zich opgeslokt 
door bedrijventerrein. Waarom gaat dat niet op het industrieterrein plaatsvinden, waarom in het 
buitengebied?  

Antwoord 
Er zat bestemming agrarisch op, dit betekent dat er dan een nieuw agrarisch bedrijf mag starten. 
Graag ga ik met u persoonlijk het gesprek aan voor een verdere toelichting. 

Verkeer 
De landbouwsluis zorgt voor een afsluiting van de oude IJsselweg. Voor kerst is er een nulmeting 

geweest op de Langeboomsestraat. Vanaf mei wordt de landbouwsluis aangelegd, in eerste 
instantie voor een half jaar. We brengen nu in kaart welke wegen hier extra hinder van 
ondervinden. We willen tijdelijke maatregelen nemen op de Langeboomsestraat. Ook gaan we 

metingen doen op de Hoegenstraat en Gendringseweg. We kijken in het totale gebied welke 
maatregelen we nemen. Er volgt een uitnodiging voor een bijeenkomst begin maart.  

Vraag/opmerking 
De metingen zijn gedaan in de schoolvakanties, dit is niet representatief. 



Antwoord 

Wij meten ook zelf met onze eigen apparatuur. 6 maart is een bewonersavond. Er komt een 
uitnodiging voor de aanwonenden.  

In het verleden is er een pilot geweest om de Langeboomsestraat opnieuw in te richten. In het 
verleden is er een plan gemaakt voor 3 plateaus, dit is niet de oplossing om het verkeersluw te 
maken. Hier wordt opnieuw naar gekeken. Als we het ene verkeersluw maken verleggen we het 
probleem naar andere straten. We moeten naar een breder vlak kijken. We zijn ervan overtuigd 
dat het ook mindset is, van oudsher wil men Waalseweg op. We gaan ons best doen hier voor 
doen.  

Windmolens  

Vanuit een deel van de omgeving van het beoogde windpark wordt gewerkt aan het oprichten van 

een coöperatie om zo deel te nemen in de windmolenontwikkeling (50% lokaal eigenaarschap). Dit 

vanuit de gedachte dat als het windpark er komt, men er dan ook van wil profiteren. Echter geven 

de omwonenden ook aan, nog steeds tegen de komst van het windpark te zijn en waar mogelijk dit 

ook probeert tegen te houden. 

Openbare ruimte  
De presentatie komt op de website www.monferland.info/azewijn, we starten in oktober 2024 met 
de werkzaamheden. Er volgen nog 2 bijeenkomsten waarin we u meenemen. Aan de Laak staan 
Leilindes die we willen verplaatsen, als er ideeën voor een andere plek zijn, laat het dan weten. 

Vragen/opmerkingen 
Waar moeten de bezoekers van het Aschwinhuus parkeren? 

Waar kunnen de busjes geparkeerd worden ?  
Waar komt de speelplek voor kinderen?  
Er wordt te hard gereden op de Brummelhof. 
Kan de drempel in het midden van de Brummelhof verhoogd worden? 

Antwoorden: 
Meten = weten, er is een parkeeronderzoek gedaan. 
We willen graag naar u luisteren en het samen met u doen. Er wordt een werkgroep verkeer 
opgericht. 

Omgevingsvisie 
Op tafel liggen ansichtkaarten. Deze kunt u invullen en achterin de zaal inleveren. Ook gaan we 
tijdens de koffie graag in gesprek met u hierover. 
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